
1 sept 2021 
Äntligen fick vi ses igen. 
På Margareta Festvåning inledde vi verksamhetsåret med ett Årsmöte. 

 

Därefter hade vi lite gruppdiskussioner om hur vi vill göra i vår klubb och 
hur vi ska tänka framöver. 

Det var en jättetrevlig kväll och alla var nöjda med att ses igen. 

 

 

  

 


